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В статье рассматривается вопрос легитимности единой системы публичной власти в Российской Федерации, а 
также общественный контроль за единой системой публичной власти как признак легитимности единой системы 
публичной власти. Кроме того, предложено расширить перечень субъектов общественного контроля в целях по-
вышения уровня легитимности единой системы публичной власти, включив в него общественные объединения и 
негосударственные некоммерческие организации.
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The article examines the issue of the legitimacy of the unified system of public power in the Russian Federation, 
as well as social control over the unified system of public power as a sign of the legitimacy of the unified system of 
public power. In addition, it was proposed to expand the list of subjects of social control in order to increase the level of 
legitimacy of the unified system of public authority, including social associations and non-state non-profit organizations.
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